

## MINUTES OF PROCEEDINGS

TUESDAY, MAY 5, 1992  
(8)

[Text]

The Sub-Committee on Tax Matters of the Standing Committee on Finance met at 4:02 o'clock p.m. this day, in Room 701, La Promenade, for the purpose of electing a Chairman.

*Members of the Sub-committee present:* Murray Dorin, Greg Thompson and Jack Whittaker.

*Acting Member present:* John Harvard for John Manley.

*In attendance: From the Research Branch of the Library of Parliament:* Basil Zafiriou, Senior Analyst. *From the University of Ottawa:* Carole Chouinard, Consultant.

*Witness From the Advisory Committee on Federal-Provincial Tax Collection Agreements:* Robert D. Brown, Chairman.

On motion of John Harvard, it was agreed,—That Murray Dorin do take the Chair of this Sub-committee as Chairman.

Pursuant to Standing Order 108(2), the Sub-committee proceeded to the consideration of Federal-Provincial Tax Coordination.

Robert D. Brown made a statement and answered questions.

At 5:19 o'clock p.m., the Sub-committee adjourned to the call of the Chair.

Susan Baldwin

*Clerk of the Sub-committee*

## PROCÈS-VERBAL

LE MARDI 5 MAI 1992  
(8)

[Traduction]

Le Sous-comité des questions fiscales du Comité permanent des finances se réunit à 16 h 02, dans la salle 701 de l'immeuble La Promenade, afin d'élire un président.

*Membres du Sous-comité présents:* Murray Dorin, Greg Thompson et Jack Whittaker.

*Membre suppléant présent:* John Harvard remplace John Manley.

*Aussi présents: Du Service de recherche de la Bibliothèque du Parlement:* Basil Zafiriou, analyste principal. *De l'Université d'Ottawa:* Carole Chouinard, consultante.

*Témoin: Du Comité consultatif sur les Accords fédéraux-provinciaux de perception fiscale:* Robert D. Brown, président.

Sur une motion de John Harvard, il est convenu,—Que Murray Dorin assume la présidence du Sous-comité, en qualité de président.

Conformément au paragraphe 108(2) du Règlement, le Sous-comité examine la coordination fiscale fédérale-provinciale.

Robert D. Brown fait un exposé et répond aux questions.

À 17 h 19, le Sous-Comité s'ajourne jusqu'à nouvelle convocation du président.

*La greffière du Sous-comité*

Susan Baldwin